

Date: 18\05\2025

Disclosure and Compliance Section

السادة/ قسم الإفصاحو الإمتثال المحترمين

Market Operations Surveillance Department

إدارة العمليات والرقابة

Abu Dhabi Securities Exchange

سوق أبوظبي للأوراق المالية

P.O. Box 54500, Abu Dhabi-UAE

ص.ب. 54500

أبوظبي - الامارات العربية المتحدة.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

Subject :Delay in disclosing SUDATEL Group's reviewed financial statements for the first quarter of the year 2025

الموضوع: تأخر الإفصاح عن البيانات المالية المراجعة لمجموعة سوداتل عن الربع الأول للعام 2025

Sudatel Telecom Group Limited extends its sincere regards and appreciation. With reference to the above subject, kindly notice that STG reviewed FS for Q1/2025 were not disclosed by the due date of 15th May 2025.

The delay has arisen as we have opted to change the local auditors in our subsidiary companies in West Africa such that we now have the same audit firm across all entities within the Group. This will ensure timely completion of quarterly reviews and the annual audits in future.

يعود سبب التأخير إلى قرارنا بتوحيد شركة التدقيق لجميع الشركات التابعة لنا في غرب إفريقيا، مما يضمن إنسجام عمليات التدقيق عبر المجموعة. من المتوقع أن يسهم هذا التغيير في تحسين كفاءة مراجعة البيانات المالية الفصلية وانجاز التدقيق السنوى في الوقت المحدد مستقبلاً.

At Sudatel Group, we remain fully committed to the laws of the Abu Dhabi market, as well as to the principles of disclosure, transparency, and safeguarding investor interests.

وإننا في مجموعة سوداتل نؤكد لكم الرّامنا بقوانين سوق ابوظبي وبمبدأ الافصاح والشفافية ومراعاة مصلحة المستثمرين،

www.sudatel.sd



We sincerely apologize for this unintended delay and kindly note that we are working diligently to disclose Q1/2025 financial statements within the next 7 days. We appreciate your understanding.

نعتذر لكم عن التأخير غير المقصود و نرجو إفادتكم بأننا نعمل بجد للإفصاح عن البيانات المالية للربع الأول من عام 2025 خلال الأيام السبعة القادمة. نرجو حسن تفهمكم.

تفضلوا بقبول وافر الإحترام والتقدير،

Best regards

Sally Mikhail Younan

سالي ميخائيل يونان

Board Secretary

سكرتع الشركة

Sygmans

Cc: File.

<u>نسخة الى :</u> الملف.

www.sudatel.sd